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Voorzitter dank u wel. 

Voor ons ligt de eerste perspectiefnota van dit college. Dit college is net van start en dat deze nota 
min of meer beleidsarm is en een tussenstand geeft van de diverse beleidsterreinen is acceptabel.

Na een periode van formeren en het coalitieakkoord maken wat trouwens nog volop in ontwikkeling 
is, verwachten we nu de het college met concrete plannen komt waarin met name de vraag centraal 
staat hoe en wanneer men de plannen tot uitvoer gaat maken. Als we de komende begroting gaan 
behandelen moet dit duidelijk zijn. Maak de plannen SMART werk met KPI’s ook om uzelf uit te 
dagen zonder vrijblijvendheid.

Er ligt een enorme uitdaging en verantwoording op dit college. Ook beïnvloed door onderwerpen die 
min of meer buiten de directe invloedssfeer vallen maar waar wel een grote verantwoording ligt op 
het gebied van uitvoering.

De inflatie is enorm het eerst half jaar 10%, dit treft iedereen inwoners, ondernemers, en ook ons als 
gemeente. In de PPN worden we hier hard mee geconfronteerd. Aanbestedingen vallen fors duurder 
uit. Hier kun je verschillende manieren mee omgaan en tegenaan kijken, het domweg accepteren en 
naar de omstandigheden verwijzen is voor ons te gemakkelijk, anticiperen op deze ontwikkelingen is 
een must.

Oprechte vraag, hoe wordt hierop geanticipeerd ?

Zoals eerder gezegd is de inflatie nu al 10%, ook in onze gemeente zijn inwoners die amper financieel 
nog rond komen. Waarbij de vooruit zichten helaas niet goed zijn. Je kunt je hier niet voor 
wegduiken, en op je af laten komen en verwijzen naar allerlei omstandigheden. Zijn wij als gemeente 
voorbereid op deze situatie ? En hoe zijn we hierop voorbereid.

Vraag: hoe ondersteunen wij onze inwoners in deze periode ? Zijn wij klaar voor een stroom aan 
hulpaanvragen ? Hebben wij in beeld wat er speelt ?

Een paar andere thema’s willen wij specifiek benoemen. Woningbouw en de Stikstofcrises.

Stikstofcrises. Zojuist is er een motie aangenomen. We hebben ons standpunt verwoord. Een goed 
signaal, een breed aangenomen motie. Het had allemaal van ons best wat steviger gemogen. Maar 
het is goed dat er een signaal komt vanuit ons als gemeente. 

Goed terug naar de gemeente, ons domein waar we nog enigszins wat te vertellen hebben. 

Ik noem een aantal thema’s ook om mee te geven aan het college, denk hier eens over na alles in 
relatie tot Stikstof



• werkgelegenheid economische waarde en de huidige Stikstofcrises, niet alleen landbouw, 
maar ook bouw, en toerisme, realiseren wij ons wel hoe belangrijk de agrarische sector op 
dit gebied is. Heeft u in beeld hoeveel mensen er primair en secundair werkzaam zijn in deze 
topsector.

• Aantrekkelijkheid van ons gebied
• Onderhoud van natuurgebieden
• Evenementen en het organiseren hiervan

Woningbouw. Er is een schreeuwend tekort aan woningen, wij als CPB en ook als raad zijn hier de 
afgelopen jaren druk mee geweest, d.m.v. moties inbrengen in beschouwingen et cetera. Wat is de 
stand van zaken nu ? Hoe wordt omgegaan met woningbouwverenigingen met nog steeds een 
passieve houding. En die pas willen overgaan tot ontwikkeling indien met 100% zekerheid heeft. Dit 
valt niet uit te leggen aan onze inwoners, die zien locaties braakliggend, zoals in Sint Jansklooster, 
Wanneperveen, Belt Schutsloot, Kuinre Giethoorn,  locaties die zelfs verloederen. 

Terwijl met name jonge mensen smachten naar een woning. Waarom niet uitruilen van gronden, 
waarom niet terugkopen van posities, we zien echt te weinig op dit gebied. En horen van plaatselijke 
belangen teleurstellende verhalen. En dan de grondposities hoe actief zijn wij in het verwerven van 
grondposities. Regeren is vooruitzien, met het gegeven dat er vaak al een doorlooptijd is van 3 jaar 
voordat de eerste steen gelegd wordt.

Dit alles staat onder druk, we laten dit toch niet gebeuren. Hoe kijkt het college aan tegen de 
onderwerpen en hoe denkt het hierop te anticiperen.

Plannen voor de stationsomgeving. Prima plannen, echter wanneer komen ze tot uitvoer. De huidige 
situatie is belabberd. Er zijn momenteel geen voorzieningen en de omgeving is treurig. Wat gaat we 
hier mee doen ?

Een aantal zaken uit de PPN willen we benoemen
Aanjaagfonds voor ondernemers. Wanneer komt dit tot uitvoer ?
Toename inkomend toerisme in relatie tot overlast bij inwoners, hoe gaat het college dit aanpakken.

Sociaal domein en kosten, er wordt verwacht dat we de komende jaren 1.5 miljoen tekort komen, 
hoe gaan we hier mee om ?

Oud papier en de tegemoetkoming voor het verenigingsleven, hoe staat het ervoor ?

Prijsstijgingen en investeringen. Hoe gaan we hier mee om, worden er investeringen uitgesteld ? Een 
klein voor ons opvallend voorbeeld, ook vanuit onze agrarische expertise,  we geven maar liefs 30000 
euro meer uit voor een tractor, hoe komt dit tot stand, waren er geen alternatieven, is dit wel goed 
onderzocht. Dit is een klein voorbeeld, eentje maar,  echter geeft ons dit geen vertrouwen hoe om te 
gaan met zo’n situatie. De euro kan maar 1x uitgegeven worden. Wees superkritisch op financiën. 

We wensen het college veel sterkte toe en Gods zegen toe in deze uitdagende tijd. Waarin voor ons 
centraal staat hoe er wordt geanticipeerd op de huidige omstandigheden. Accepteren van de 
omstandigheden is te gemakkelijk, de tering naar de nering, en gebruik het nuchtere boerenverstand 
en wees niet te trots om advies te vragen van derden.



We hebben een aantal moties.
1 Energieopslag uit zonnestroom.
2 Station Steenwijk, een uitnodigende poort van Steenwijkerland
3 Heroverweging grondbeleid
4 Organisaties ondersteunen Aerius berekening

Namens de CPB fractie
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